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      Аннотация

    
        
          Результатом выполнения выпускной квалификационной работы стал проект кафе-пиццерии на 50 мест. В ходе работы проведены необходимые маркетинго- вые исследования района размещения предприятия, которые позволили выявить основной контингент посетителей, проанализировать конкурентов и разработать концепцию. Согласно производственной программе, количество посетителей в день составит 605 человек, а количество реализуемых блюд – 1903 единицы. Разработано меню со свободным выбором блюд. На основной ассортимент продукции составлена технологическая документация. Произведены технологи- ческие расчеты цехов и оборудования. С учетом действующего плана арендуе- мого помещения площадью 267,5 м2 и в соответствии с нормативными докумен- тами, была выполнена компоновка помещений кафе-пиццерии. Выбрана структура управления предприятием и составлена её схема, опре- делен численный состав работников – 30 человек, разработаны организационные документы. Составлен перечень поставщиков, обеспечивающих бесперебойное снабжение предприятия сырьем и полуфабрикатами. Разработаны мероприятия, направленные на создание комфортных и без- опасных условий труда, а также предотвращающие возникновение пожаров. Произведен расчет основных экономических показателей деятельности кафе-пиццерии. Для открытия предприятия необходим стартовый капитал в раз- мере 3,9 млн. руб., срок возврата которого наступит через 2,2 года. При написании работы использовались базы данных Авито, пакеты про- грамм Microsoft Excel и nanoCAD.
        

        
          The topic of the final qualifying work: "Organization of production and trade ac- tivities of a cafe-pizzeria at the address: Zlatoust, 6th line, Gagarin Ave., 8". The result of the final qualifying work was the project of a cafe-pizzeria for 50 seats. In the course of the work, the necessary marketing studies of the enterprises location area were carried out, which helped to identify the main contingent of visitors, analyze the competitors and develop a concept. According to the production program, the number of visitors per day will be 605 people, and the number of dishes sold will be 1,903 units. A menu with a free choice of dishes was developed. Technological documentation was compiled for the main assortment of products. Technological calculations of work- shops and equipment were made. Taking into account the current plan of the leased premises with an area of 267.5 m2 and in accordance with the normative documents, the layout of the premises of the cafe-pizzeria was carried out. The management structure of the enterprise was chosen and its scheme was drawn up, the number of employees was determined – 30 people, organizational documents were developed. A list of suppliers was compiled to ensure uninterrupted supply of raw materials and semi-finished products to the enterprise. Measures were developed aimed at creating comfortable and safe working condi- tions, as well as preventing the occurrence of fires. The calculation of the main economic indicators of the cafe-pizzeria activity was made. To open an enterprise, a start-up capital of 3.9 million rubles is required, the repayment period of which will come in 2.2 years. When writing the work, Avito databases, Microsoft Excel and nanoCAD software packages were used.
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